
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 9. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 187
Kan ministeren oplyse, hvor længe man påtænker at bruge Haderslev Syge-
hus som modtagecenter for migranter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand

1/1

Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget 2015-16
UUI Alm.del  Spørgsmål 187
Offentligt


